

INTRODUCTION TO VOLUME 13, No. 2 (FALL 2021)

On behalf of the Editorial Board of the *Journal of New Brunswick Studies/Revue d'études sur le Nouveau-Brunswick (JNBS/RÉNB)*, I would like to thank former Board member Dr. Donald Wright (University of New Brunswick) for his years of service on the Board. Don brought experience, wisdom, and aplomb to the Board, which shall indeed be missed. We also wish to thank Don for agreeing to serve on the Journal's Advisory Board.

I would like to welcome to the Journal's Editorial Board Dr. Mario Levesque (Mount Allison University). Mario's extensive knowledge of New Brunswick politics and his active engagement with the media on political affairs will be an asset to *JNBS/RÉNB*.

The Editorial Board wishes to thank St. Thomas University and the Frank McKenna Centre for Communication and Public Policy for their generous financial support.

Special thanks are due to James Kerr and the staff at the Centre for Digital Scholarship at the University of New Brunswick Libraries for preparing this new issue for publication and for managing the Journal's website.

We sincerely hope that you enjoy reading Volume 13, No. 2 (Fall 2021) of *JNBS/RÉNB*. Indeed, the contents of this issue are a testament to the *Journal of New Brunswick Studies/Revue d'études sur le Nouveau-Brunswick's* commitment to being a vibrant source of scholarly debate and reflection on New Brunswick's past and present.

The Editorial Board respectfully acknowledges that St. Thomas University is situated on the Territory of the Maliseet/Wəlastəkwiyyik.

Dr. Michael Boudreau
Editor/Éditeur *JNBS/RÉNB*

INTRODUCTION DU VOLUME 13, NO. 2 (AUTOMNE 2021)

Au nom du comité éditorial de la *Revue d'études sur le Nouveau-Brunswick/Journal of New Brunswick Studies (RÉNB/JNBS)*, je tiens à remercier le membre sortant du conseil, le Dr. Donald Wright (University of New Brunswick), pour ses années de service avec le conseil. Le conseil a pu ainsi profiter de son expérience, de sa sagesse et de son aplomb, qui nous manquerons, sans contredit. Nous désirons également remercier Don qui a accepté de siéger au conseil consultatif de la *Revue*.

Je souhaite la bienvenue au comité éditorial de la *Revue* au Dr. Mario Levesque (Mount Allison University). Les grandes connaissances de Mario dans le domaine de la politique néo-brunswickoise de même que son implication active avec les médias en ce qui a trait à la politique sont les bienvenues à la *RÉNB/JNBS*.

Le comité éditorial tient à remercier la St. Thomas University et le Frank McKenna Centre for Communication and Public Policy pour leur généreux soutien financier.

Un merci particulier à James Kerr et à l'équipe du Centre for Digital Scholarship de la bibliothèque de la University of New Brunswick pour la préparation de ce numéro aux fins de publication et pour la gestion du site web de la *Revue*.

Nous vous souhaitons sincèrement beaucoup de plaisir à la lecture du volume 13, no. 2 (automne 2021) de la *RÉNB/JNBS*. En effet, le contenu de ce numéro est un gage de l'engagement de la *Revue d'études sur le Nouveau-Brunswick/Journal of New Brunswick Studies* à constituer une source fiable de débats académiques et de réflexion au sujet du Nouveau-Brunswick d'hier et d'aujourd'hui.

Le comité éditorial souligne, dans le plus profond respect, que la St. Thomas University est située sur le Territoire du peuple Malécite/Wəlastəkwiyik.

Michael Boudreau
éditeur de la *RÉNB/JNBS*